
Formanden bød velkommen, og inden generalforsamlingen holdt man 1 minuts s8lhed for 
medlemmerne Niels Hauge Bentsen, Preben Kristensen, Flemming Skov-Larsen og JyCe Colling, 
som er afgået ved døden. 

Generalforsamling i Kalundborg Sejlklub d. 29. februar 2024 

Referat 

1. Valg af dirigent 

Mar8n Dyxenburg valgt 

2. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt reRdigt og derfor gyldig 

3. Bestyrelsens beretning 

I mange henseender har 2023 været business as usual. Dog har der været aVoldt åbent 
DM i finnjollesejlads med deltagelse af både fra flere lande. Et stort arrangement, der ikke 
ville kunne lade sig gøre uden den store skare af frivillige, så stor tak 8l alle, der bidrog med 
at planlægge og gennemføre stævnet. 

I 2023 blev afriggerfesten gennemført med et nyt team 8l at arrangere, og det blev en god 
a[en med mange danselystne på dansegulvet. I forbindelse med afriggerfesten blev der 
uddelt 25-års-nåle og 50-års-nåle lige som kammeratskabspokalen fik nyt ”hjem” det næste 
år. Klubben fik også et nyt æresmedlem, hvilket meget fortjent blev Leif Schädler. 

I januar i år blev der aVoldt en ekstraordinær generalforsamling, hvor havneudvalget fik 
stor 8lslutning 8l at arbejde videre med planer om at udski[e ankerkæder og -tov, der 
holder pontonerne på plads, med pæleforankring. Det er ikke sikkert, at der ikke også skal 
andre 8ltag 8l, hvis havn og landfaciliteter skal stå for kommende klimaændringer. 

En gruppe medlemmer er gået sammen for at se på muligheder for at udvikle de fysiske 
rammer. Nogle af disse medlemmer deltog i møde med plan- og miljøchef Chris8an Sabber 
for at få klarhed over, hvilke muligheder, der er, og hvilke fredningsmæssige begrænsninger, 
man kan støde på. Mødet var frugtbart, og arbejdsgruppen fortsæCer. 

Af andre projekter kan nævnes et saunaprojekt, hvor der arbejdes sammen med roklubben 
og arkitektskolen. Hvis medlemmer går med andre ideer 8l frem8dige 8ltag, kan 
bestyrelsen kun opfordre 8l, at de melder sig på banen. 

Bestyrelsen bakker gerne op om en udvikling af sejlerskolen. Mange 8lflyCere 8l 
kommunen giver basis for nye elever i sejlerskolen, og hvis det er muligt også at indtænke 
børnefamilierne, vil Kalundborg Sejlklub være et godt 8lbud 8l hele familien. 

Den kommende sæson vil der 8l kapsejladserne blive sejlet i divisioner, hvilket gerne skulle 
give mere dynamik. Sæsonens første 5 sejladser er kvalifika8onssejladser, here[er inddeles 
i divisioner. 

Status omkring investering i ny klubbåd: Selv om der var skaffet 8lsagn fra forskellige fonde 
om støCe med 400.000kr. er projektet for nuværende lukket ned på grund af manglende 
8lslutning og mangel på posi8v feed-back. Måske kan et behov fra sejlerskolen ændre 
deCe. Sejlerskolen er meget velfungerende, men der mangler både. 

Med de store investeringer der vil komme fremover, vil bestyrelsen have fokus på, at man 
skal prøve at skaffe flere fondsmidler 8l kommende projekter, som er nødvendige, for at 



Kalundborg Sejlklub kan være en levende klub, og ikke bare en parkeringsplads for vores 
både.  

Endnu engang tak 8l alle de frivillige, der udgør rygraden i Kalundborg Sejlklub. 

4. Forelæggelse af regnskab 

Kassereren forelagde regnskabet. Der var enkelte spørgsmål 8l det, hvore[er regnskabet 
blev vedtaget. 

5. Fremlæggelse af budget. 

BudgeCet blev gennemgået. 

Spørgsmål: Hvor længe vil man blive ved med at budgetlægge med underskud? 

                     Hvor længe kan man blive ved med at have vaskeplads på ophalersporet? 

Til det sidste spørgsmål blev der svaret, at det har man ingen planer om at lave om på. På 
grund af mindre gi[ige bundmalinger er der intet krav om rensning af vaskevand. 

Spørgsmål: Hvad bruges de mange penge 8l i ungdomsafdelingen? 

Her8l var svaret bl.a: Forsøg på rekruCering og fastholdelse af ungdomsmedlemmer, køb af 
jolle, trailer og andet grej, vedligeholdelse, kurser og andre ak8viteter, instruktørlønninger. 

Forslag 8l kon8ngentsatser, havnepladsleje og indskud 8l havnepladser vedtaget. 

6. Indkomne forslag 

Forslag fra Hans Ole Rathje om at ændre havnevedtægtens §7, således at der 8lføjes: ”I 
havnen må ikke henlægges husbåde, lige som de i havnen liggende fartøjer ikke må anvendes 8l 
beboelse”. Forslaget gav anledning 8l nogen debat, men blev vedtaget med følgende ændring: 
…..ikke må anvendes 8l fast beboelse. For stemte 49, imod stemte 10, og 13 undlod at stemme. 

Forslag fra bestyrelsen om ændring af klubvedtægten, således at navne for kølbådsudvalg og 
motorbådsudvalg ændres 8l hhv. kapsejladsudvalg og tursejladsudvalg. Forslaget gav anledning 8l 
lidt debat omkring arbejdsopgaver for udvalgene, men blev vedtaget med stemmerne 73 for, 5 
imod og ingen undlod at stemme. 

I henhold 8l klubvedtægtens §19 skal der indkaldes 8l ekstraordinær generalforsamling, hvor 
ovennævnte forslag skal endeligt behandles, da der er tale om vedtægtsændringer. 

Forslag fra Leif LaCour Jensen om at der flages med andre na8oners flag på havnen som en 
velkomsthilsen blev vel modtaget, og forslaget blev vedtaget. 

7. Valg af formand   (ikke på valg i år) 

8. Valg af kasserer   Mia Trosbjerg (genvalgt) 



9. Valg af ungdomsformand     Thomas Bach Møller (genvalgt for 1 år) 

10. Valg af formand for havneudvalget Jogvan Joensen (genvalgt) 

11. Valg af næsmormand for havneudvalget (ikke på valg i år) 

12. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer  Kenneth Juul (genvalgt ) 

Henning Lander (valgt for 1 år) 

Et bestyrelsesmedlem for 1 år mangler 

13. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter  Mads Michaelsen 

1 suppleant 8l bestyrelsen mangler 

14. Valg af 2 revisorer   Flemming Heiberg, Ulrich Vismar 

 og 1 revisorsuppleant  Søren Larsen 

15. Valg af udvalg 

1. Motorbådsudvalg  Alex Mørum 

Jes Schock Rørsø Trosbjerg 

Henrik Ravn 

Tommy Jensen 

2. Kølbådsudvalg   Ole Eg 

Søren Larsen 

Mar8n Sejling 

3. Ungdomsudvalg  Christoffer Damgaard 

Chris8na Larsen 

Tobias Bruun Aakjær 

Jonas Friis Laursen 

Malthe Lorin Rasmussen 

4. Havneudvalg   Bent Lyngbo Pedersen 

Carsten Pedersen 

Niels Johansen 

John Fosdal 

5. Klubhusudvalg   Anne Marie Frandsen 

    John Frandsen 

    Inge Jørgensen 

    Claus Jørgensen 

    Hans Ole Rathje 



6. Webudvalg   Gregers Nielsen 

Andre medlemmer e[erlyses 

7. Målerudvalg   Mar8n Meredin 

Keld Johnsen 

8. Sejlerskole   Bjarne Paaske 

Henning Lander 

Leuan Hughes 

          Udvalgene 8ltrædes med de i vedtægten §14 nævnte personer. 

16. Orientering om det godkendte regnskab for Else og Johannes Pedersens fond 

Kassereren orienterede. Der er ikke trukket midler ud af fonden i 2023. 

17. Eventuelt 

Chris8na Larsen (ungdomsudvalget) orienterede om arbejdet i ungdomsudvalget. Er ak8v 
på sociale medier, hvor der gøres opmærksom på sejlklubben. Vil forsøge at skabe en 
bæredyg8g sejlklub (vanskeligt). Har brug for hjælp i forbindelse med udski[ning/repara-
8on af materiel. Har købt hobie-cat, nye surqrædder og sejl. AVolder forskellige 
arrangementer for klubbens unge medlemmer. Vil gerne investere i t-shirts med tryk. Der 
opleves en lille men stabil 8lgang af medlemmer, håber at blive fødekæde for 
”voksenklubben”. 

Opfordring fra formanden 8l at der arbejdes for at få ”folk” 8l at melde sig som frivillige 8l 
forskellige opgaver og 8l at gå ind i udvalg og bestyrelse. 

Formanden takker dirigenten for indsatsen, tak 8l alle frivillige og tak 8l de mange 
fremmødte medlemmer.


